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شکست تیلور به نفع ایران شد
کارشناس کشتی ایران معتقد است اگر چه شکست دیوید تیلور و از دست دادن المپیک پاریس برای او به نفع کشتی ایران شد اما نباید از حریفی که

موفق به شکست تیلور شده غافل شویم.

به گزارش سایت خبری پرسون، اکبر فلاح درباره شکست دیوید تیلور در انتخابی تیم ملی و حذف او از المپیک پاریس گفت: وقتی یک انتخابی به
صورت قانون مند برگزار میشود کسی به اینکه قهرمان جهان یا المپیک در این مسابقات شرکت میکند کاری ندارد. در انتخابی قانونمند همه
کشتیگیران باید شرکت کنند و حق به حقدار میرسد. در همین مسابقات انتخابی کشتی آزاد در آمریکا جمعیت زیادی از هواداران کشتی به سالن آمده

بودند تا این مسابقه را از نزدیک ببینند.

وی تأکید کرد: متأسفانه ما در ایران به خاطر اینکه انتخابی تیمهای ملی را کوچک و غیرشفاف کردیم، سالهاست که این جمعیت هوادار را در اختیار
نداریم. برگزاری انتخابی در آمریکا به ما یک درس بزرگ داد و آن هم این بود که انتخابی تیم ملی حرف اول و آخر را میزند. با برگزاری انتخابی انگیزه

کشتیگیران دوچندان میشود و ما نباید این مسابقات مهم را از دست بدهیم.

کارشناس کشتی ایران بااشاره به شکست دیوید تیلور گفت: به نظرم این شکست به نفع کشتی ایران بود. ما در این چند سال اخیر به قدری تیلور را
بزرگ کرده بودیم که کسب عنوان قهرمانی در این وزن را با حضور این کشتیگیر محال و دور از دسترس میدانستیم. این تصور به وجود آمده بود که اگر
تیلور در المپیک حضور داشته باشد، کشتیگیر ما به کسب عنوان اولی فکر نکند. اما این شکست باعث شد تفکرات تغییر کند و ما به عنوان اولی فکر
کنیم. همان طور که در وزن ۱۲۵ کیلوگرم، به کسب مدال طلای امیرحسین زارع امید داریم. الان با نبود تیلور در وزن ۸۶ کیلوگرم هم این امیدواری به

وجود آمده است.

فلاح تأکید کرد: امیدوارم در المپیک بتوانیم دو مدال طلای این مسابقات را به دست بیاوریم. البته از «آرون بروکس» کشتیگیر ۲۳ سالهای که موفق به
شکست دیوید تیلور شد نباید غافل باشیم. وقتی کشتیگیری توانسته در مسابقه انتخابی در آن جو، کشتیگیر به نامی مثل دیوید تیلور را شکست دهد
قطعاً حریف سرسختی خواهد بود و نباید آن را دست کم گرفت. من بارها دیدم که برخی کشتیگیران آمریکایی در اولین حضور خود در المپیک به مدال

طلا رسیدند. بنابراین اشتباه است اگر کشتیگیران ما در این وزن این حریف را دست کم بگیرند.

مربی کشتی آزاد در مورد بازگشت کامران قاسمپور به وزن ۸۶ کیلوگرم و رقابت او با حسن یزدانی برای حضور در المپیک گفت: در این وزن ما سه
کشتیگیر به نام حسن یزدانی، کامران قاسپور و هادی وفایی پور داریم. به نظرم بهترین راه این است که بین این سه کشتیگیر مسابقه انتخابی در
داخل ایران برگزار کنیم و بعد از آن هر نتیجهای که به دست آمد، طبق آن تصمیم بگیریم. مسابقه انتخابی در خارج از کشور زمانی اتفاق میافتد که دو
کشتیگیر عملکرد یکسانی دارند و قدرت تصمیم گیری برای کادرفنی سخت است، آن وقت تصمیم میگیرند این دو کشتیگیر را به خارج از کشور ببرند

تا عملکرد آن را در خارج از ایران ببینند.

وی تأکید کرد: در مورد کامران و حسن یزدانی که عملکرد هر دوی آنها را ما در مسابقات خارجی دیدیم بهترین روش برگزاری انتخابی در داخل ایران
است تا علاقمندان زیادی هم برای تماشای این دیدار به سالن بیایند. این دو کشتیگیر علاقمندان زیادی دارند و در صورت برگزاری انتخابی، جمعیت

زیادی به سالن میآیند و مثل قدیم باز هم انتخابیها با شور و شوق زیاد برگزار میشود.

فلاح همچنین در مورد عملکرد تیم ملی کشتی آزاد در مسابقات قهرمانی آسیا گفت: تیم ملی کشتی ایران از آسیا فراتر رفته است و قهرمانی در این
مسابقات هم به خوبی این موضوع را نشان داد. البته که ما در مسابقات قهرمانی آسیا با ترکیب اصلی هم در برخی اوزان اعزام نشدیم و این نشان
میدهد تیم ملی با نفرات دوم هم میتواند به قهرمانی در آسیا برسد. الان در حال حاضر مهمترین موضوع برای کشتی ایران کسب سهمیه در وزن ۵۷
کیلوگرم است. به نظرم کادر فنی در این مسابقات به برخی نقاط ضعف و قوت کشتیگیران پی برد. در اوزان ۵۷ و ۶۱ کیلوگرم ضعف داریم و شناسایی

این نقاط ضعف میتواند به تیم ملی کمک کند.


